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PROTOKÓŁ Nr XXXI/2013 

z przebiegu obrad XXXI sesji Rady Gminy Lubiszyn 

odbytej w dniu 29 listopada 2013r. 

 

Sesja rozpoczęła się o godz.14
00

 i zakończyła się o godz.17
00 

Na ustawowy stan 15 radnych na sesji obecnych było 15 radnych. 

 

Do punktu 1 porządku obrad: 

A.Terlecki – Przewodniczący Rady Gminy – dokonał otwarcia XXXI sesji Rady Gminy 

Lubiszyn, witając radnych i przybyłych gości. 

Stwierdził, iż na stan 15 radnych na sesji obecnych jest 15 radnych, wobec czego rada może 

obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

 

Do punktu 2 porządku obrad: 

A.Terlecki - przedstawił proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Lubiszyn, obejmującego tereny położone w 

obrębie Buszów. 

4. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku o uznanie lasów ochronnych w 

Nadleśnictwie Bogdaniec. 

5. Projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu 1 kwintala żyta dla celów 

obliczania podatku rolnego w 2014 roku na terenie Gminy Lubiszyn. 

6. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 

zbiorowego odprowadzania ścieków dla Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. 

z o.o. w Gorzowie Wlkp. 

7. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu usuwania wyrobów zawierających 

azbest z terenu Gminy Lubiszyn”. 

8. Projekt uchwały w sprawie nadania Tytułu Honorowego „Zasłużony dla Gminy 

Lubiszyn”. 

9. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami. 

10. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy z pracy między sesjami. 

11. Interpelacje i wnioski radnych. 

12. Wolne wnioski i informacje.  

13. Zamknięcie obrad sesji. 

 

T.Karwasz – Chciałbym wycofać z dzisiejszych obrad uchwałę w sprawie uchwalenia 

„Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Lubiszyn”, ponieważ 

nie otrzymaliśmy jeszcze opinii Wojewódzkiej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w tej 

sprawie. 

Proponuję wprowadzić do porządku obrad 2 projekty uchwał: 

1) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013r. 

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2013-2023. 
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Wstępnie planowaliśmy wprowadzić te uchwały na sesje zaplanowana na 6 grudnia, ale są 

one już przygotowane, więc jeśli Państwo się zgodzą to dziś możemy o nich porozmawiać i 

nie będzie potrzeby zwoływania kolejnej sesji. 

A.Terlecki – Wpłynęła skarga dotycząca działalności Spółki Wodnej w Lubiszynie a 

organem właściwym do rozpatrzenia tej skargi jest Starosta Gorzowski, więc żeby ją 

przekazać musimy podjąć stosowna uchwałę, dlatego proponuję wprowadzić do porządku 

obrad projekt uchwały w sprawie przekazania skargi. 

Rada Gminy w wyniku przeprowadzonego głosowania postanowiła: 

1) Jednogłośnie wycofać z porządku obrad projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

„Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Lubiszyn”. 

2) Jednogłośnie wprowadzić do punktu 8 projekt uchwały w sprawie przekazania skargi. 

3) Jednogłośnie wprowadzić do punktu 9 projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej. 

4) Jednogłośnie wprowadzić do punktu 10 projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2013-2023. 

 

A.Terlecki - przedstawił proponowany porządek obrad po zamianach, który został przyjęty 

jednogłośnie w niżej podanym brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Lubiszyn, obejmującego tereny położone w 

obrębie Buszów. 

4. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku o uznanie lasów ochronnych w 

Nadleśnictwie Bogdaniec. 

5. Projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu 1 kwintala żyta dla celów 

obliczania podatku rolnego w 2014 roku na terenie Gminy Lubiszyn. 

6. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 

zbiorowego odprowadzania ścieków dla Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. 

z o.o. w Gorzowie Wlkp. 

7. Projekt uchwały w sprawie nadania Tytułu Honorowego „Zasłużony dla Gminy 

Lubiszyn”. 

8. Projekt uchwały w sprawie przekazania skargi. 

9. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej. 

10. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 

2013-2023. 

11. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami. 

12. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy z pracy między sesjami. 

13. Interpelacje i wnioski radnych. 

14. Wolne wnioski i informacje.  

15. Zamknięcie obrad sesji. 
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A.Terlecki – Proponuję, aby przed przystąpieniem do procedowania uchwał oddać głos Panu 

Staroście, który przybył na dzisiejszą sesję. 

J.Kruczkowski – Chciałbym państwu podziękować za współpracę, bo myślę, że w tym roku 

zrobiliśmy dosyć sporo. Jesteśmy otwarci na inicjatywy samorządowe i w ten sposób 

wspólnie możemy wiele rzeczy zrobić. Jesteśmy w tej chwili w trakcie ogłaszania przetargu 

na chodnik w Marwicach. Chcielibyśmy też zrobić most na rzece Myśli, który wymaga 

modernizacji. Rozmawialiśmy z Powiatem Myśliborskim. Chcielibyśmy ten most zgłosić jako 

zadanie 3 powiatów: gorzowskiego, myśliborskiego i partnera niemieckiego, w ramach 

współpracy transgranicznej. Mamy takie porozumienie podpisane a obecnie trwa dyskusja 

nad tym jak miałoby wyglądać finansowanie. Stoimy na stanowisku, że środki powinny być 

przeznaczane na komunikację, drogownictwo i infrastrukturę turystyczną. W przyszłym roku 

chcemy przede wszystkim przygotować dokumenty pod wnioski, które będziemy składali. 

Więc jeśli byłyby jeszcze jakieś pomysły z waszej strony w ramach inicjatyw samorządowych 

to możemy o tym rozmawiać. Współpracujemy przede wszystkim w zakresie dróg. 

G.Skorupska – Panie Starosto, na drodze powiatowej Tarnów-Lubno jest część nowej 

nawierzchni. Czy ta nowa nawierzchnia będzie położona na całej długości drogi? 

J.Kruczkowski – W ramach inicjatyw proponujemy w przyszłym roku. 

G.Skorupska – Chociaż te dziury żeby były załatane. 

J.Kruczkowski – dziury będą załatane. 

W przyszłym roku chcemy zrobić dwie brygady drogowe. Po wielu latach powiaty będą 

mogły korzystać z pracowników zatrudnionych w ramach robót publicznych i prac 

interwencyjnych. Dlatego też przygotowujemy się organizacyjnie i sprzętowo, aby takie 

brygady utworzyć. 

S.Andrzejewski – Mam prośbę do pana Starosty, aby głębiej spojrzeć w naszą gminę, w 

pozostałe nasze miejscowości tj. Ściechów, Chłopiny, Ściechówek, Gajewo. Żeby w 

przyszłości pamiętać o poboczach. Koleżanka monituje od dawien dawna, że na drodze do 

Jastrzębca pobocze jest w opłakanym stanie. Jestem zadowolony z tego, co się robi w 

Marwicach, Lubnie, ale proszę też przychylnym okiem spojrzeć na pozostałe miejscowości w 

naszej gminie. 

J.Kruczkowski – Chcemy doposażyć w sprzęt i utworzyć te brygady drogowe i 

ukierunkować Wydział Dróg również na utrzymanie poboczy. Do tej pory powiat, nie 

wiadomo z jakiego powodu, nie mógł korzystać z pracowników interwencyjnych. 

J.Obara – Celem na 2014r. jest droga od drogi wojewódzkiej nr 130 do Lubna. Czy to będzie 

w całości robione ze środków powiatu? 

Pan S.Andrzejewski mówił o poboczach. Przyglądałem się tym docinkom w Ściechowie i na 

tym odcinku, który zrobiliśmy dużym kosztem, jest tam piękna nawierzchnia, ale okazuje się, 

że pobocza już pękają. Prosiłbym, aby te pobocza czymś podsypać. Są takie dwa miejsca w 

Ściechowie, dziwię się, że tego się nie zauważa, trzeba podnieść trochę tą drogę. Po ulewnych 

deszczach tam są ogromne kałuże. To trzeba naprawić. Dobrze, że robi się ten docinek z 

Tarnowa od 130 do Lubna, ale jeśli coś zaczynamy, to kończmy. 

Cały czas dokładamy do dróg powiatowych a są to zadania własne powiatu. Mamy też drogi 

gminne, na które nie mamy pieniędzy. Chciałbym usłyszeć od Pana Starosty, że w przyszłym 

roku na terenie gminy zrobi Pan odcinek, np. 1 kilometra ze środków powiatu. 
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J.Kruczkowski – W powiecie jest 19 radnych i nie wszyscy się na wszystko godzą. 

Gdziekolwiek nie pojadę, to każda gmina uważa, że jest najbardziej pokrzywdzona. Nie 

każdy może dostać po równo. Ta droga 1410 jest akurat wpisana do Programu Współpracy 

Transgranicznej. Tu jest bardzo korzystne finansowanie i lepszej inwestycji nie znajdziemy, 

oby tylko udało się to zrobić. Szykujemy dokumentację i chcemy tak się przygotować żeby to 

przeszło. Z bieżących spraw wiele rzeczy można zrobić i nawet niewielkim nakładem, tylko 

potrzeba ludzi, a z tym nie jest łatwo. 

P.Tokarczuk – Odnośnie poboczy. W przyszłorocznym budżecie na zadania bieżące jest 

wpisana kwota ok. 20.000zł., więc jeżeli rada uzna, że nie trzeba żadnych kosztów 

zmniejszyć to środki na zakup materiału będą i zostanie to wykorzystane też na ten odcinek, o 

którym Pan mówił. W Ściechowie przy posesji nr 58 został wykonany przepust, odejście tej 

wody i tzw. drenaż francuski. 

M.Skrzypczak – Chciałabym zapytać o kwestie zimowego utrzymania dróg, Czy jest już 

rozstrzygnięty przetarg? 

P.Tokarczuk – Jesteśmy po przetargu. Jak corocznie drogi będą odśnieżane w V standardzie. 

Ogólnie na teren całego powiatu zabezpieczona jest kwota 500.000zł. z podziałem na 

poszczególne gminy. 

M.Skrzypczak – Z jakimi gminami są podpisane porozumienia? 

P.Tokarczuk – Tylko z Gmina Kłodawa. Lubiszyn będzie obsługiwał p.Wiącek. 

T.Karwasz – Drogi to bardzo ważny temat. Często myśląc o tych rzeczach pilnych, 

naglących, zapominamy o tych drobnych, które często spędzają sen z powiek, nie tylko 

moich, ale tez i sołtysów. Np. sołtys z Mystek prosił żeby postawić tablicę informacyjną na 

skrzyżowaniu w kierunku Dolska i nie zostało to zrobione. 

Zrobiliśmy spory odcinek drogi z Lubna do 130, ale zostało parę dziur. Musimy też pamiętać, 

że idą nowe okresy finansowania, z których będziemy chcieli pozyskać środki. Biorąc pod 

uwagę to, że nasza gmina jest jeszcze ciągle mało skanalizowana i czekają nas zadania do 

wykonania, nie wiem, czy będzie nas stać na udźwignięcie finansowania zadań powiatu. 

Proszę, żeby też pamiętać o tych drobnych rzeczach, bo to nie wymaga dużych nakładów a 

psuje wizerunek dużych prac, które zostały wykonane. 

A.Terlecki – Na drobne rzeczy, z których często mieszkańcy wyciągają wnioski i opinie, też 

trzeba zwrócić uwagę. Na poprzedniej sesji sołtys z Mystek zgłaszał, że jest potrzebna 

kwestia oznakowania granic powiatu. 

S.Kałużny – Moje sołectwo graniczy z gminą Myślibórz i gminą Dębno. Przy pracach 

drogowych pozostają niezałatane dziury. 

J.Kruczkowski – Będziemy robić weryfikację niektórych granic to przy okazji to też 

sprawdzimy. 

A.Terlecki – Dziękujemy Panu Staroście za przybycie na naszą sesję. 

 

Do punktu 3 porządku obrad: 

A.Terlecki – przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Lubiszyn, obejmującego tereny 

położone w obrębie Buszów. 

A.Laskowiec – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała 

przedstawiony projekt uchwały. 
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Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXXI/204/2013. 

 

Do punktu 4 porządku obrad: 

A.Terlecki – przedstawił projekt uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku o uznanie lasów 

ochronnych w Nadleśnictwie Bogdaniec. 

M.Skrzypczak – Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska negatywnie 

zaopiniowała wniosek Nadleśnictwa Bogdaniec o uznanie lasów ochronnych. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXXI/205/2013. 

 

Do punktu 5 porządku obrad: 

A.Terlecki – przedstawił projekt w sprawie obniżenia średniej ceny skupu 1 kwintala żyta dla 

celów obliczania podatku rolnego w 2014 roku na terenie Gminy Lubiszyn. 

Poinformował, że przedmiotowy projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu 

komisji rady gminy i został zaopiniowany pozytywnie. 

Rada Gminy większością głosów (14 „za”, 1 „wstrzymujący się”) podjęła w/w uchwałę Nr 

XXXI/206/2013. 

 

Do punktu 6 porządku obrad: 

A.Terlecki – przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków dla Przedsiębiorstwa 

Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Gorzowie Wlkp. 

M.Skrzypczak – Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska pozytywnie 

zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXXI/207/2013. 

 

Do punktu 7 porządku obrad: 

A.Terlecki – przedstawił projekt w sprawie nadania Tytułu Honorowego „Zasłużony dla 

Gminy Lubiszyn” dla Pana J.Obary. 

Rada Gminy większością głosów (14 „za”, 1 „wstrzymujący się”) podjęła w/w uchwałę Nr 

XXXI/208/2013. 

A.Terlecki – przedstawił projekt w sprawie nadania Tytułu Honorowego „Zasłużony dla 

Gminy Lubiszyn” dla Pana S.Kałużnego. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXXI/209/2013. 

A.Terlecki – przedstawił projekt w sprawie nadania Tytułu Honorowego „Zasłużony dla 

Gminy Lubiszyn” dla Księdza J.Marciniaka. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXXI/210/2013. 

 

Do punktu 8 porządku obrad: 

A.Terlecki – przedstawił skargę p.J.Owsianika na działalność Spółki Wodnej w Lubiszynie a 

następnie projekt uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXXI/211/2013 (w głosowaniu wzięło 

udział 14 radnych, nieobecny T.Ciaś). 

 

Do punktu 9 porządku obrad: 
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A.Terlecki – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej. 

J.Klóska – Zmiany budżetu spowodowane są: 

zwiększeniem nadplanowych dochodów w: 

 

dz. 700 rozdz. 70005 par.0750  dochody z najmu i dzierżawy składników majątkowych 

10000,00 zł 

dz. 700 rozdz. 70005 par.0470 wpływy z opłat trwały zarząd, użytkowanie, służebność i 

użytkowanie wieczysta nieruchomości    4000,00 zł 

dz. 710 rozdz. 71035 par. 0690 wpływy z różnych opłat (cmentarze)   5 500,00 zł 

dz. 756 rozdz. 75616 par. 0310 podatek od nieruchomości os. Fiz.    165 000,00  zł 

dz. 756 rozdz. 75616 par. 0320 podatek rolny     75 000,00  zł 

dz. 756 rozdz. 75616 par. 0340  podatek od środków transportowych   16 000,00  zł 

dz. 756 rozdz. 75616 par. 0360  podatek od spadków i darowizn  5000,00  zł 

dz. 758 rozdz. 75814 par. 0970 wpływ z różnych dochodów (nagroda dla najpiękniejszej wsi 

–Lubna)  8 000,00  zł 

dz. 801 rozdz. 80101 par. 0750  wpływy z najmu ZS Baczyna i ZS Ściechów  8493,00 zł  

dz. 801 rozdz. 80101 par. 0970  wpływy z różnych dochodów  ZS Baczyna 170,00 zł  

dz. 801 rozdz. 80103 par. 2030  dotacja celowa z budżetu państwa dot. refundacji 

wychowania przedszkolnego  9 522,00 zł  

dz. 801 rozdz. 80104 par. 2030  dotacja celowa  z budżetu państwa - 30 222,00zł      

dz. 801 rozdz. 80148 par. 0830 wpływ z usług   45 000,00 zł 

dz. 852 rozdz. 85213 par. 2010   dotacja cel z budżetu państwa ( na składki zdrowotne ) 

848,00 zł 

dz. 853 rozdz. 85395  par. 2007 i 2009 dotacja  celowa na zadania w ramach programów 

finansowanych z udziałem środków europejskich – projekt „ Indywidualizacja procesów 

nauczania w kl. I-III SP”   24 000,00 zł 

 zmniejszeniem dochodów w  

dz. 852 rozdz. 85216 par. 2030 dotacje na zadania własne dot. GOPS oraz zasiłków stałych   o 

kwotę  10 401,00 zł 

Zmniejszenie wydatków w działach i przeniesienie ich do innych działów i rozdziałów w 

związku z ich niewykonaniem w planie finansowym 

dz. 010 , 600,  710, 757, 758, 801, 851, 852, 900, 921 

Zwiększenie wydatków w  

dz. 700 rozdz. 70005  par. 4110, 4120, 4170  i 4300 , 4430, 6060 dot. utrzymania  

nieruchomości komunalnych  oraz  wyceny nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży  

oraz raty polisy ubezpieczeniowej mienia Gminy    24 393,00 zł 

dz. 750  rozdz. 75023 par. 4210, 4410  dotyczy zakupu materiałów i wyposażenia – olej 

opałowy do budynków Urzędu Gmin  przy ul. Myśliborskiej i Pl. Jedności Robotniczej  12 

900,00 zł, 

dz. 750  rozdz.75023 par. 4410 dot. zwiększenia wydatków na podróże służbowe 

pracowników gminy  2 000,00 zł 

dz. 801 rozdz. 80101 par. 4010. 4110, 4120, 4210, 4270, 4300, 4370, 4430, 4444, 4480, 4610, 

6050  dot. wynagrodzenia  i pochodnych  oraz pozostałych wydatków bieżących  i 

zmniejszenie w wydatkach inwestycyjnych  dot. Termomodernizacji ZS Baczyna   

dz. 801 rozdz. 80103 par. 4010,   wynagrodzenie osobowe – dotacja celowa z budżetu 

państwa 9522,00 zł,  

dz. 801 rozdz. 80104 par. 4010,   wynagrodzenie osobowe – dotacja celowa z budżetu                

państwa 30 222,00 zł,  

dz. 801 rozdz. 80113 par. 4110, 4210, 4300, 4440 dot, zmian w paragrafach wydatków 

bieżących i    wynagrodzeniu  osobowym w związku z dowozem uczniów do szkół,  
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dz. 801 rozdz. 80148 par. 4010, 4110, 4210, 4220, 4300   zwiększenia w paragrafach dotyczą 

wprowadzeniem nadplanowych dochodów na kwotę 45 000,00 zł.  – dot. zakupu śr. 

żywnościowych w stołówkach szkolnych i przedszkolnych. 

dz. 801 rozdz. 80195 par. 4217, 4219, 4247, 4249, 4307, 4309, dot.  projekt „ 

Indywidualizacja procesów nauczania w kl. I-III SP”   24 000,00 zł. 

dz. 852 rozdz. 85201, 85202, 85204, 85213, 85214, 85215, 85216, 85219, 85228, 85295  

pomoc społeczna dot. zwiększenia i zmniejszenia w działalności bieżącej GOPS – zasiłki 

stałe w dodatkach mieszkaniowych usł. opiekuńczych oraz w Ośrodku Pomocy Społecznej - 

wydatki na bieżącą działalność ) zmniejszenia i zwiększenia  dotacji na zadania własne i 

zlecone 

dz. 900 rozdz. 90001 par. 4300, 6058, 6059  dot. wydatków inwestycyjnych dostosowania 

planu do realizowanych umów ( projekt kanalizacji wysoka( 97 416,00) i opracowanie 

projektów dot. modernizacji oczyszczalni ścieków w Lubiszynie ( 67 700,00) dodatkowe 

roboty przy realizacji inwestycji – Kanalizacja Tarnowa na kwotę 46 811,00 zł 

dz. 900 rozdz. 90004  par. 4170, 4210, 4300, 6060  dot. zmian w Funduszu Sołeckim Wysoka 

i Brzeźno oraz wydatku na zakupy inwestycyjne dot. nagrody dla najpiękniejszej wsi Lubno  

8 000,00 zł   

dz. 921 rozdz. 92109 par.4170, 4210, 4300, 6050 6058, 6059  dot. bieżącego utrzymania sal 

wiejskich oraz wydatków inwestycyjnych  dostosowania planu do realizowanych umów ( 

modernizacja Sali w stawie (593 106,00) ,  Sali w Wysokiej ( 200 000,00zł) oraz Sali w 

Ściechowie ( wiatrołap) oraz zmiany w Funduszu Sołeckim Brzeżno 

dz. 926 rozdz. 92601 par.6050 dot. przyłącza wodno-kanalizacyjnego do szatni na boisku 

sportowym w Baczynie  12 000,00 zł 

Zmiany w Funduszu Sołeckim w miejscowości Brzeźno, Wysoka i Ściechów  zgodnie z 

załącznikiem nr 4. 

J.Bąkowski – Proponuję zastanowić się nad problemem, który jest już zgłaszany od 3 lat 

przez komisję oświaty dotyczący szkoły w Lubnie a mianowicie toalety i szatnia przy Sali 

gimnastycznej. To jest sprawa, która utrudnia pracę z dziećmi na tej Sali. Szkoła działa 

prężnie i trzeba pomóc ten problem rozwiązać. 

T.Karwasz – To jest problem ważny, ale nie jedyny. Musimy zrobić taką gradację tych 

problemów. Musimy też poznać koszty rozwiązania tych problemów. W tej chwili robimy 

takie kosztorysy na infrastrukturę wodociągowo-kanalizacyjną w Wysokiej, w przyszłym 

roku chcemy zrobić projekt Ściechowa i zlecamy też projekt modernizacji oczyszczalni 

ścieków. Wszystkie placówki oświatowe: Ściechów, Staw, Lubno. Są też robione przeglądy 

remiz strażackich. Chcę po prostu te wszystkie problemy oszacować. Na 2013r. też 

planowaliśmy mniej zrobić, ale zrobiliśmy więcej, bo pojawiły się pieniądze. Dołożyliśmy do 

chodnika, do drogi na Lubno, zdecydowaliśmy, że robimy szkołę w Baczynie bez 

dofinansowania, bo nas było na to stać. Poczekajmy, rozliczymy wolne środki za 2013r. i 

kolejno będą podejmowane decyzje. 

A.Terlecki – Wspomniał Pan o 3 placówkach oświatowych, czy pozostałe nie wymagają 

żadnych nakładów? 

T.Karwasz – Nie mówię o drobnych rzeczach, jak np. komin w Wysokiej. 

J.Bąkowski – Podejmujemy nowe działania, o których wcześniej nie rozmawialiśmy a 

problem Lubna ciągnie się już 3 lata. 

T.Karwasz – To jest problem 30-letni. 

J.Bąkowski – Sprawa jakości wody z ujęcia w Lubiszynie. 
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T.Karwasz – Złożyliśmy wniosek właśnie w tej materii o dofinansowanie z funduszy 

unijnych np. wymiany złóż w Gajewie, modernizacji hydroforni w Stawie, złożyliśmy też 

akces do rozbudowy i modernizacji oczyszczalni ścieków w Lubiszynie. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXXI/212/2013. 

Do punktu 10 porządku obrad: 

A.Terlecki – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy na lata 2013-2023. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXXI/213/2013. 

 

Do punktu 11 porządku obrad: 

T.Karwasz – 25 października po sesji spotkaliśmy się z naszymi partnerami z Niemiec. 

29 października uczestniczyłem w Walnym Zgromadzeniu ZCG MG-6. 

30 października odbyła się Rada Budowy w Stawie. 

31 października byłem u Komendanta Wojewódzkiego Straży Pożarnej, gdzie rozmawialiśmy 

o przyszłości naszych jednostek. Rozmawialiśmy na temat remontów remiz i doposażenia 

jednostek. 

5 listopada spotkałem się z przedstawicielami Fundacji SEWA, gdzie omawialiśmy bieżące 

sprawy ich funkcjonowania w Sołectwie Brzeźno. 

Następnie odbyłem jeszcze spotkanie z Panem Nadleśniczym Pietkunem. 

10 listopada byłem na spotkaniu z Kołami Łowieckimi. 

11 listopada uczestniczyłem w obchodach Święta Niepodległości w Lubiszynie. 

12 listopada odbyła się podobna uroczystość w szkole w Lubnie związana z ich patronem. 

13 listopada. Spotkanie w studiu TVP dotyczące naszego GOPS, który otrzymał Laur 

Społecznika Roku 2013. 

14 listopada mieliśmy kontrolę z Lubuskiego Urzędu Wojewódzkiego dot. spraw obronnych. 

Byłem również na spotkaniu ZCG MG-6. 

15 listopada był Zarząd ZCG MG-6. Tego też dnia odbyło się spotkanie Lokalnej Grupy 

działania gdzie omawialiśmy zamknięcie tego roku, ale też i plany na kolejne lata. 

16 listopada odbyło się w Lubnie otwarcie szatni na boisku i otwarcie drogi. 

18 listopada w Urzędzie Marszałkowskim brałem udział w rankingu gmin. Wśród gmin 

wiejskich w ubiegłym roku byliśmy na 10 miejscu a w tym roku na 11. Wśród wszystkich 

gmin byliśmy na 31 miejscu. 

20 listopada spotkałem się z przedstawicielami fermy norek z Lubiszyna. Chcą się 

rozbudowywać. Trwa gorąca dyskusja jeśli idzie o mieszkańców. Jak Państwo wiecie chcą 

powiększyć stado do 50tys. gniazd. Trochę się obawiamy, że taki rozwój inwestycyjny 

spowoduje zdegradowanie miejscowości Tarnów. Raczej nie widzimy możliwości tej 

rozbudowy. Tam są też negatywne opinie środowiskowe. Oni mówią, że dają miejsca pracy, 

ale na 22 osoby tylko 10 jest z terenu naszej gminy. 

22 listopada uczestniczyłem w spotkaniu w Teatrze Osterwy, gdzie było podsumowanie 

Konkursu Społecznik Roku. Nasz ośrodek pomocy społecznej ten laur zdobył. 

23 listopada nad jeziorem Marwicko odbyły się ćwiczenia Ochotniczych Straży pożarnych. 

Dotyczyły one sprawdzenia mobilności naszych jednostek i muszę powiedzieć, że na 

wszystkie jednostki: Staw, Lubno, Lubiszyn, Ściechów i Ściechówek, który nie mógł być, bo 

kierowca nie ma uprawnień a Ściechów pomimo 2 kierowców nie zdołał dojechać to 
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pozostałe 3 jednostki stawiły się. Było to przygotowane we współpracy z Nadleśnictwem 

Bogdaniec. To miało być współdziałanie wszystkich naszych jednostek kierowane przez 

jedna z nich. W tej chwili Komenda Wojewódzka Straży Pożarnej opracowuje wyniki i 

nastąpi posumowanie. 

25 listopada spotkałem się z grupa pań i sołtysem z Lubiszyna. Próbujemy troszeczkę 

rozruszać ten Lubiszyn i grupa już zaczyna działać. 

27 listopada spotkałem się z firmą Agroferm. Zabiegają o to abyśmy przystąpili do zmiany 

m.p.z.p. dlatego że tereny, na których oni gospodarują są uznane jako tereny pod wiatraki 

dlatego ANR nie może im tego sprzedać. Chcą aby to przekwalifikować. Wytłumaczyłem im, 

że na pewno nie będziemy narażali gminy na jakiekolwiek roszczenia co do spadku wartości 

nieruchomości. Druga rzecz to, jako gmina nie mamy interesu, bo na m.p.z.p. musimy 

pieniądze wydać, natomiast z tego tytułu przychody dla gminy będą żadne. 

28 listopada byłem u Notariusza. 

Chciałbym Państwa poinformować, że strażacy mają otrzymać beczkowóz i ma przyjść 

jeszcze średni pojazd i udało nam się przywrócić do gry ten wniosek, który był wcześniej 

składany na zakup nowego samochodu. Dwa dostajemy za darmo, za ten trzeci musimy 

zapłacić. W jakim układzie jeszcze nie wiem. Są dwie możliwości, albo pół na pół. Jeśli 

wejdzie do Wojewódzkiego Programu Operacyjnego to zapłacimy tylko 15%. Pierwszeństwo 

w zakupie tych średnich pojazdów będą miały te gminy, które nie dostaną teraz tych 

samochodów. 

 

Do punktu 12 porządku obrad: 

A.Terlecki – ostatnia sesja miała miejsca 25 października. 

31 października spotkałem się z Panem Wójtem, gdzie omawialiśmy bieżące sprawy gminy. 

11 listopada brałem udział w Narodowym Święcie Niepodległości w Lubiszynie. Wspólnie z 

Panem W.Zwieruho i Panem J.Bąkowskim złożyliśmy w imieniu Rady Gminy wiązanki w 

Gajewie, Lubiszynie i Lubnie. Dziękuję Państwu za udział w tej uroczystości. 

12 listopada brałem również udział w obchodach Narodowego Święta Niepodległości 

organizowanego przez Radę Sołecką i Szkołę Podstawową w Lubnie. 

14 listopada uczestniczyłem w spotkaniu w Bibliotece Wojewódzkiej, gdzie tematem był Plan 

Komunikacji Miejskiej w Gorzowie i gmin przyległych. 

16 listopada wziąłem udział w spotkaniu organizowanym przez Radę Sołecką w Lubnie, 

gdzie jak już wspomniał Pan Wójt, mieliśmy zaszczyt otworzyć szatnię na boisku i drogę 

gminną w Lubnie. 

22 listopada uczestniczyłem w pracach Komisji Budżetu i Spraw Społeczno-Gospodarczych, 

Komisji Oświaty i Spraw Socjalno-Komunalnych oraz Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i 

Ochrony Środowiska. 

 

Do punktu 13 porządku obrad: 

A.Terlecki – Chciałbym nawiązać do sprawy, o której wspomniał Pan Wójt, tzn. jakości 

wody. Prosiłbym Pana Kierownika o krótką informację na ten temat. Czy udało się ustalić 

kwestię Jastrzębca, którą zgłaszała radna A.Laskowiec? 

R.Jaworski – Jeśli chodzi o aktualną sytuację jakości wody w Lubiszynie to mam decyzję z 

13 listopada 2013r. W październiku badania wykazały zanieczyszczenie wody bakterią coli. 
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W informacji telefonicznej podali 8 jednostek, natomiast w decyzji podają już od 2 do 8 

jednostek. Tak że mogło być 8 a mogło być 2 jednostki. Następne badania wykazały, że woda 

podawana do sieci publicznej jest zgodna z wymogami określonymi w rozporządzeniu. 

Natomiast kolejne badanie z 13 listopada wody niechlorowanej wskazywało znowu 

utrzymujące się zanieczyszczenie na 2-4 jednostki. Na nasz wniosek utrzymano chlorowanie 

wody, co jest robione do 16 grudnia. Następne badania będą w przyszły wtorek, które określą 

co się dzieje. Nawiązując do tej sytuacji chciałbym powiedzieć, że są rzeczy bardzo ważne, 

dużo się robi, ale w sprawozdaniach z działalności zakładu wskazuję pewne potrzeby. Temat 

złóż w Gajewie, w Stawie to jest bardzo pilna sprawa. Fachowcy określili potrzeby i koszty: 

Gajewo 60-70 tys., Staw, Lubiszyn 120-140tys. 

A.Terlecki – Pan Kierownik porusza bardzo ważne kwestie. Musielibyśmy przynajmniej 

sukcesywnie te prace na ujęciach planować. 

T.Karwasz – Dlatego też już w tym roku złożyliśmy wniosek na Staw i Gajewo, 

przygotowujemy się do Lubiszyna. 

R.Jaworski – Sprawa jastrzębca. Byliśmy razem z Panem Kierownikiem RIT i firmą 

specjalistyczną na miejscu, byli też przedstawiciele mieszkańców. Zaczęliśmy od studni, 

która ma ok. 70 metrów głębokości. W pierwszej kolejności trzeba ustalić jej wydajność, 

dlatego ze przy tym można ustalić stan techniczny urządzeń. Woda jest tam faktycznie 

brązowa, tak jak mieszkańcy zgłaszali. Jest tam hydrofor w bardzo kiepskim stanie. 

Niezbędny jest odżelaziacz. Ci Państwo deklarowali, że w okresie letnim zużywają ok. 2 m
3
 

wody na dobę a mieszka tam ok. 20 osób. Żeby te dane odpowiadały badaniom wody pitnej to 

trzeba zużyć 10 m
3
 najmniej na płukanie. Czy studnia temu podoła? Muszą być badania wody 

w zakresie innych parametrów, które określą, jaki jest stan faktyczny. Wszystko rozbija się o 

koszty. Żeby płukać te złoża potrzebne jest pozwolenie wodno-prawne. Potrzeba opracowania 

całej technologii. Doprowadzenie sieci jest nierealne, bo to jest odległość ok. 2,5 kilometra i 

przejście pod S-3. Przedstawiciele tej firmy powiedzieli, że są do dyspozycji i jeżeli 

ktokolwiek to wesprze to przeprowadzą wszystkie niezbędne czynności. 

K.Łukaszczuk – W pierwszej kolejności trzeba przeprowadzić badania. 

A.Terlecki – Kto powinien ten problem rozwiązać? Wspólnota we własnym zakresie, czy 

powinniśmy z ramienia gminy z uwagi na to że mamy obowiązek zapewnić wodę? 

R.Jaworski – Trudno mi odpowiedzieć, kto powinien to rozwiązać. 

W.Zwieruho – Jak my możemy im pomóc? 

A.Terlecki – Czy mamy obowiązek takiej pomocy? 

M.Skrzypczak Rozszerzyłabym to, bo jest więcej takich miejsc oddalonych gdzie nie było 

opłacalne doprowadzenie wody i ludzie maja problem z jakością wody. 

R.Jaworski – Zaopatrzenie w wodę jest zadaniem gminy. 

A.Terlecki – Może zrobić jakiś jeden wniosek zbiorczy na takie mniejsze ujęcia? 

T.Karwasz – trzeba rozpoznać sprawę krok po kroku. Zrobić badania tej wody i podejmować 

decyzje po uzyskaniu kolejnych informacji. 

A.Terlecki – Koszty są ogromne, ale nikt z nas tej odpowiedzialności nie zdejmie. 

T.Karwasz – Naszym obowiązkiem jest również zapewnienie warunków do nauczania, 

odpowiedniego utrzymania standardu dróg, itp. To wszystko oczywiście w miarę posiadanych 

możliwości finansowych. Nie mówię, nie. Trzeba rozpoznać nasze potrzeby pod względem 
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inwestycyjnym. W najbliższym czasie zrobimy badania tej wody, określimy parametry i 

wtedy będziemy mogli coś więcej powiedzieć. 

R.Jaworski – Odżelaziacz nie jest aż tak kosztowny. 

A.Terlecki – Mieliśmy się przyjrzeć sprawie niewłaściwego pochówku w Lubnie, którą 

poruszała p.G.Skorupska. 

K.Łukaszczuk – Nie sprawdzałem tego. 

J.Legeziński –Jadąc ze Stawu w kierunku Ściechowa przy drodze znowu są przywożone i 

wyrzucane śmieci. Uważam, że trzeba zweryfikować, kto posiada kosze. 

T.Karwasz – Trzeba zgłaszać konkretne przypadki, o których wiemy, będziemy to 

przekazywać do ZCG, bo oni mają uprawnienia. 

J.Obara – Ilu mieszkańców złożyło deklaracje? Jak pamiętam kiedyś brakowało nam ok. 

1000 osób. 

T.Karwasz – Nie wszyscy są jeszcze zgłoszeni, ale mówimy tu o osobach zamieszkałych a 

niezameldowanych. Nie będzie tylu osób ile jest w ewidencji ludności, chociażby dlatego, że 

część osób wyjechało za granicę. Wszystkie dane poszły do ZCG MG-6. Z tych wszystkich, 

którzy wypełnili deklaracje nie wszyscy płacą. Tych płacących jest w granicach 90%. Zostały 

wprowadzone indywidualne konta. Na spotkaniach ZCG zgłaszam, żeby szybciej monitować, 

szybciej dochodzić tych należności. Problem jest prozaiczny. Jedno upomnienie kosztuje ok. 

6 zł. a dochodzimy kwoty 9 zł. 

J.Obara – uważam, że należałoby się zastanowić nad przejęciem tego zadania przez gminę. 

T.Karwasz – obecna umowa zawarta jest do czerwca 2014r., bo chcieliśmy wiedzieć jak to 

będzie funkcjonowało. 

A.Terlecki – Warto rozważyć, czy samodzielnie zająć się tym problemem. 

M.Skrzypczak – Na początku mówiliśmy, że przyjdzie jeszcze czas na szczegółową analizę, 

czy faktycznie te opłaty pokrywają koszty. Czy mamy jakieś wstępne analizy? 

T.Karwasz – Z pierwszych analiz wynika, że raz się bilansuje, raz się nie bilansuje. Różnie 

jest w różnych miesiącach. Cały czas też obserwujemy wzrost ilości śmieci w gminach. 

Trudno było oszacować ile tych śmieci będzie. Ponieważ płacimy za tonę to też będzie po 

tym roku jakiś wyznacznik, jaką rzeczywistą ilość śmieci produkujemy. 

T.Piotrowski – Dlaczego gmina Lubiszyn nie znalazła się w miejskim obszarze 

funkcjonalnym miasta Gorzowa? Czy Pan Wójt czynił jakieś starania, aby gmina znalazła się 

w tym obszarze? Jest to niebagatelna kwota ok. 120 mln. na miejski obszar w Gorzowie. 

T.Karwasz – Jeśli idzie o miejski obszar to rozmawialiśmy o tym. Otóż do tego obszaru 

funkcjonalnego przypisywało poszczególne gminy Ministerstwo Infrastruktury. Przypisywano 

w oparciu o dane, które zostały przekazane do ministerstwa z roku 2008. Trudno mi 

dyskutować, jakie tam dane zostały przekazane, ponieważ ich nie przygotowywałem. Po 

opracowaniu tych danych 3 gminy weszły bezpośrednio, jedna weszła warunkowo. Nasza 

gmina się do tego obszaru nie zmieściła. Oczywiście wystąpiliśmy w ramach ZCG MG-6 z 

wnioskiem do Ministerstwa, wskazując oczywiste powiązania gminy Lubiszyn nie tylko ze 

ZCG, ale i bezpośrednio z miastem, wykazując tam powiązania sieci wodociągowej, sieci 

kanalizacyjnej i do tej pory nie otrzymaliśmy żadnego zwrotu jeśli idzie o tą informację. 

Była też taka mowa, że zmiany obszaru funkcjonalnego, jeżeli nie zostaną dokonane na 

szczeblu ministerialnym to mają zejść do szczebla marszałka i mają wspólnie być 

rozpatrywane. Także robiliśmy to w oparciu o dane  z 2008r. 
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T.Piotrowski – Niektóre dane są z 2003r. 

T.Karwasz – Być może, ale ja tego nie tworzyłem. 

T.Piotrowski – Dlaczego na BIP-ie nie ma sprawozdań finansowych za II i III kwartał 

2013r.? 

T.Karwasz – Sprawdzę to. 

A.Terlecki – Proszę, aby też zamieszczać aktualne informacje dotyczące rady gminy. 

T.Piotrowski – Czy na terenie gminy powstały jakieś spółdzielnie socjalne? 

T.Karwasz – Nie powstały spółdzielnie socjalne. Natomiast samodzielnie utworzyliśmy Klub 

Integracji Społecznej i w ramach tego realizujemy programy strukturalne. 

Jeżeli Pan już o tym wspomniał to muszę powiedzieć, że CIS warunkował funkcjonowanie na 

terenie naszej gminy, jeżeli będą pokrywane koszty jego funkcjonowania. Te koszty określił 

sobie na kwotę 250.000zł. za pół roku, czyli w ciągu roku miałoby to się kształtować na 

poziomie ok. 0,5 mln. Podjęliśmy działania w kierunku odzyskania sprzętu, jak Państwo 

wiecie kwestia była poruszana i w prokuraturze i w sądzie. W sądzie zapadło rozstrzygnięcie. 

M.Draguła – W marcu 2009r. została podpisana umowa partnerska. CIS był jednostką 

pozarządową utworzoną przez Gorzowskie Stowarzyszenie Rozwoju Regionalnego 

„ROZWÓJ” w Gorzowie Wlkp. Wystąpiliśmy o zwrot tylko odśnieżarki żeby mieć 

potwierdzenie, czy środki te można odzyskać, czy nie. Umowa partnerska była bardzo 

niekorzystna dla gminy. Sąd stwierdził, że wobec braku uregulowań kwestii związanych z 

własnością mienia w umowie i po analizie przepisów prawnych dotyczących instytucji 

pozarządowych, sprzęt stanowi mienie CIS. W związku z tym, że nie dopatrzono, aby w tej 

umowie partnerskiej uregulować sprawy majątkowe, do gminy nie wróciło nic. Wszystko 

stanowi własność CIS-u, który działa teraz na terenie innych gmin. 

T.Karwasz – Część z Państwa brała udział w tej rozprawie sądowej i chciałbym zwrócić 

uwagę, że Sąd nie dopuścił zeznań nikogo z Państwa, natomiast rozpatrywał tylko umowę, a 

umowa była cywilno-prawna. Wystąpiliśmy na drogę sądową o jeden przedmiot żeby mieć 

orzeczenie, żeby nie narazić gminy na dodatkowe koszty. Wyrok jest taki, że o wszystkim 

zdecydowała umowa. 

Organem założycielskim CIS-u powinna być gmina a jeżeli nie gmina to w umowie powinno 

być napisane, że po skończeniu tego programu środki trwałe zakupione do realizacji 

przechodzą na własność gminy. 

T.Piotrowski – Gdyby CIS został na terenie gminy to sprzęt też by był na terenie gminy. 

T.Karwasz – Koszt pod jakim CIS miałby istnieć to 600.000zł. rocznie, na co nas nie stać. 

T.Piotrowski – Tu się nie zgadzam, bo akurat badałem tą sprawę i to koszt ok. 60.000zł. 

rocznie. 

T.Karwasz – Między innymi Pan był sygnatariuszem tej umowy. 

T.Piotrowski – Gdyby stowarzyszenie z Gorzowa nie weszło do nas, nie mielibyśmy w ogóle 

CIS-u. Taki był warunek. 

T.Karwasz – Czyli od początku sprawa była tak ułożona, że mieliśmy na tym stracić. 

T.Piotrowski – Zyskaliśmy. 

Co z przepustem na drodze gminnej między Ściechówkiem a Chłopinami? Już 3 lata mijają 

jak miał być robiony. 

T.Karwasz – Miał być robiony dużo wcześniej, ponieważ jest niesprawny wiele lat wstecz. 

Przepust jest oczywiście na drodze gminnej. Jak Państwo wiecie, ten przepust uległ dużej 
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degradacji w związku z wysokim poziomem wód, czyli w związku z brakiem melioracji w 

całym tym okręgu. Żeby w ogóle był sens przystąpienia do tej pracy należało wykonać roboty 

melioracyjne. Państwo wiecie, że jest to zadania Starosty oraz właścicieli nieruchomości 

przyległych. Właściciele gruntów niw wywiązali się ze swoich obowiązków to nie można 

było tego robić. Spółka Wodna zajęła się tym odcinkiem i to oczyściła. Natomiast problem 

polega na tym, że właściciele gruntów przylegających w żaden sposób nie uczestniczą, choć 

mają taki ustawowy obowiązek. Gmina z jednej strony mogłaby przeznaczyć pieniądze na 

wykonanie tego przepustu, ale najpierw dołożyliśmy do Spółki Wodnej w ubiegłym roku 

20.000zł. i w tym roku 40.000zł. na wyczyszczenie najpierw rowu. Jeśli właściciele nie chcą 

zadbać o siebie poprzez realizację swojego obowiązku to mnie jest też trudno z uwagi na to, 

że wydaliśmy pieniądze na wyczyszczenie rowu a nie stać nas już żeby wydać tu. Myślę, że 

gdyby właściciele gruntów w jakiś sposób się przyłożyli w kwestii melioracji, które tam są 

podstawowe to myślę, że wtedy wspólnie z Państwem byśmy się zastanowili jak ten temat 

rozwiązać. 

A.Laskowiec – Chciałabym zapytać, gdzie oświetlenie jest już zrobione i gdzie będzie 

robione i kiedy zostanie wykonane w Ściechówku? 

T.Karwasz – Łatwiej mi określić gdzie się będziemy przymierzali, bo gdzie jest robione to 

jest wiele tych miejscowości. 

A.Laskowiec – Kiedy będzie w Ściechówku? 

T.Karwasz – Myślę, że to będzie temat najbliższych rozmów. 

A.Terlecki – Gdzie mamy jeszcze takie potrzeby? 

T.Karwasz – Zgłaszane są potrzeby w Mystkach, w Ściechówku. W najbliższym czasie 

będziemy to szacowali. 

A.Terlecki – Ściechówek został ujęty w planowanych placach zabaw? 

T.Karwasz – Tak. 

 

Do punktu 14 porządku obrad: 

A.Terlecki – W imieniu Rady Gminy chciałbym złożyć gratulacje dla Pani Kierownik i 

pracowników Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za otrzymane wyróżnienie w 

Konkursie Społecznik Roku organizowanym przez Wojewodę Lubuskiego. 

T.Karwasz – 19 stycznia 2014r. planujemy spotkanie na temat podsumowania 2013 roku. 

J.Obara – 7 grudnia 2013r. w Ściechowie odbędzie się spotkanie opłatkowe dla osób 

niepełnosprawnych i samotnych organizowane przez Stowarzyszenie Szansa przy pomocy 

Koła Caritas ze Ściechowa i z Lubiszyna. 

W.Zwieruho – przedstawił protokół z kontroli Komisji rewizyjnej dotyczący remontu 

budynku Urzędu miny w Lubiszynie. 

12 stycznia 2014r. odbędzie się VII Finał WOŚP w Lubiszynie. Będą licytacje, loteria 

fantowa, rejestracja dawców szpiku, ćwierć maraton „Policz się z cukrzycą” i wiele atrakcji, 

na które wszystkich serdecznie zapraszam. 

A.Terlecki – Czy jest już rozpatrzony wniosek na „schetynówkę” dot. drogi w Baczynie? 

T.Karwasz – Nie ma jeszcze informacji. 

B.Nawrocka – Proszę o sprawdzenie podłączeń do kanalizacji. 

J.Domagała – Jak została rozstrzygnięta sprawa dofinansowywania opłat za śmieci dla rodzin 

wielodzietnych? 
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T.Karwasz – Te osoby mogą zgłaszać się do GOPS i składać wnioski. Na razie tylko taka 

możliwość prawna istnieje. 

 

Do punktu 15 porządku obrad: 

A.Terlecki – dokonał zamknięcia obrad XXXI zwyczajnej sesji Rady Gminy. 

 

Protokołowała: 

K.Wiśniewska 

 

 

 


